
Referat fra best. møde den 04.11.23, kl. 09.00 - 12.00 

Hos Mikkel, Søfronten 3, 1. tv., 4736 Karrebæksminde 

Møde deltagere: Lars, Jens, Mikkel, Henriette, Martin og Jytte 

Afbud: 

Gæster: Arkitekt Philip Rasmussen og Digital Kreatør Ditte Maria Sander Østergaard 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat: Godkendt 

1a. Kort opfølgning på punkter fra sidst: 

- Hj. side opdateret. Er igang! 

- Kontingent opkrævning. Er i gang og tredje rykker er på vej ud.  

- Nøglebrikker, Nyt tilbud. Tilbud på at bruge apps og/eller tjip, og der kan også udleveres en nøgle mod 

depositum/ gebyr . Pris 37.574 

- Udvidelse af flise areal. Byplanlægger er ikke til at få fat i. bestyrelsen beslutter, at udvide flisearealet 

omkring Isfuglens faciliteter.  Jens tager kontakt til Anders Krukov vedr. anlæg fliser. 

- Pris på afskærmning ved bro?  Status på stige i nov. Pris 19.000 kr. 

2. Nyt fra formand: Vinterbadeklubbens lejemål ? Kontrakten er fortsat ikke fremskaffet hos kommunen, Lars 

tjekker op på det.                        

Forsikringer: Mikkel tjekker op hos DGI.                           

Eksterne arrangementer: Forespørgelse, henvises til Næstved Havn. 

3. Indkommende post: Henvendelse fra " BIEGGA Another Energy", vedr. El foranstaltene besparelser. 

Henvendelsen har pt. ikke interesse.       

"Hvor for gå at have ondt", Det er ikke interessant, trods nedsat pris.          

Vi sætter gerne reklame på opslagstavle, men ikke på fb.   

Jytte ansvarlig for opslagstavle. 

4. Orientering fra kasser:                                   

Mobilpay: gæstebader 75 kr.            

Opkrævning af medlemskontingent: Husstandskoningent og mobilpay indbetalinger, gør opgørelsen af 

betalende medlemmer tidskrævende og uigennem skueligt. Forhåbentlig bliver det fra næste sæson lettere, 

hvis det lykkes at få generalforsamlingen til at stemme for at "alle betaler de samme."    



Der bevilges konsulentbistand: for at optimere og lette oversigt over indbetalinger,er der brug for konsulent 

bistand til, at få ajourført indbetalinger fra medlemmer.                                               

Betaling af regninger/ydelser: Det af bestyrelsesmedlemmerne der bestiller en ydelse, godkender regningen 

og sender den videre til Mikkel. 

5. Orientering fra ansvarsområder: 

Medie udv.: Hjemmeside/foreninglet: Ditte Marie Sander Østergaard kom og viste et udkast til en brugervenlig 

opbygning af Isfuglens hj. side, som tog udgangspunkt i, at være let at overskue på mobil tlf.   

Ditte Maries tilbud på, at opbygge hj. siden 4.000 kr. opdatering og ajourføring 1.200 kr. pr år, bestyrelsen har 

besluttet at benytte Ditte Maries tilbud.     

Nu skal der så tænkes indhold, information osv. Ditte Marie vil være med hele vejen i samarbejde med 

Henriette og Martin.                                                       

Teknikudv.: Opgraderet målertavlen i 2 grupper, så systemet ikke er så sårbart.  

Klubhusudv.: Rengøring v/Jytte.  Nye ikke optimale indendørs og er fjernet, 2 nye måtter ude sand og vand 

ligger ovenpå, det bør være som de blå måtter, hvor vand og sand forsvinder.  

Bro/pladsudv.: Ny bred trappe forventes opsat medio november 2023.              

Næste sæson nye måtter på broen. 

Medlemsstyring: Udmeldte medlemmer pt. 20, vente liste 225. En del har kunnet dokumenterer dato for, 

tilmelding til ventelisten og er kommet på ventelisten i forhold til oprindelige dato.   

                   

Gæstebader: Det er besluttet, at hvert medlem kan have 1 gæstebader med mod betaling.   

               

Gusudv.:  Med udgangspunkt i seneste debat på FB, er det besluttet af en enig bestyrelse. At der er 

gusfritider 6-10 og 21- 23. vi har uddannet gusmestre og det er best. holdning, at gus iøvrigt prioriteres. og 

kommer man udenfor gusfritider, kan man ikke nedlægge veto mod gus.  

6. Indkommende emner: 

a. - Årshjul v/Henriette Ikke behandlet 

b. - El ? El besparende foranstaltninger er ikke nu, fokus ligger et andet sted. 

c. - Smålandshavet medlemsskab, aftaler og håndhævelse. v/Lars Ikke behandlet 

d. - Generalforsamling v/Jytte Den 12. marts kl. 18.00, servering kaffe/te og kage + øl og vand. 

e. - Redningskrands ved strandbroen. v/Lars Ikke behandlet 

f. - Hul i dige/adgang til stiger, tilbud fra medlem. v/Lars Ikke behandlet 



g. FB debater:  Martin og Henriette styre fb, så ikke alt kommer til debat, men rette vedkommende bliver 

bedt om, at sende en mail til bestyrelsen. 

h. Tyveri: Tidligere omtalte Tommy Hilfiger badesandaler er kommet tilbage til rette vedkommende, med en 

undskyldning for misforståelsen.                                                  

Fremadrettet vil det undersøges om en "Værdi boks", til mindre genstande som smykker, bilnøgler og lignende 

er en mulighed.    

Henriette tjekker op på det. 

7. Fremtiden:   

Arkitekt Philip Rasmussen fik en halv time til, at fortælle om muligheder og en guidline til fremgangsmåde, i 

fold til udbygning af Isfuglens faciliteter. 

8. Evt. 

a. Vedtægter: De nye tilrettede vedtægter er sammen med de gældende vedtægter, sendt til kritisk 

gennemgang hos en jurist. 

b. Glemt tøj: Hver den 1. i mdr. bliver glemte ting uden videre kørt på genbrugen. Drikkedunke og 

badesandaler fylder rigtig meget i glemme kassen og kan ikke bare ligge/hænge fra gang til gang. Husk at få 

jeres ting med hjem! 

9. Punkter til næste møde: Ikke behandlede punkter sættes på. 

Kommende datoer: Den 18. sept. - 20. nov. - 2024, 22. jan - 11. marts, April generalforsamling 12. marts kl. 

18.00, indskrivning fra kl. 17.30 på Smålandshavet. 

Hvor afholdes næste møde: hos Jytte i Skellet 9, den 20. nov.  

Refr. Jytte 


